
6. melléklet a 28/2012. (VII.2.) önkormányzati rendelethez 

BUDAPEST FŐVÁROS XV. Ker. 
ÖNKORMÁNYZAT 
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INTERPELLÁCIÓ 
(SzMSz 53.§) 

2017 JAN 1 8. 

„53.§ (1)" A képviselő jogosult önkmmányzati ügyben a polgármesterhez, az 
alpolgármesterhez és a bizottság hatáskörével összefüggésben a bizottság elnökéhez 
interpellációt intézni. Közigazgatási hatósági ügyben interpellálni nem lehet. 
Az inteq:~lláló reve: Király Ofila 

Az interpelláció tárgya: Minimálbér emelések kihatása 

Az interpellált neve: NémethAnge1aaiixilgfÍimesteraw.ony 

A Képviselő-testület ülésének időpontja: 
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Atvevő Átadó 

Az interpelláció tartalma 

Tisztelt Alpolgátmester Asszony! 

Az önkormányzatok, így a XV. ke1ületi önkormányzat költségvetése is feszültségekkel terhelt a 
2017-es évben. Kerületünk hagyományosan nagy figyelmet fordít a szociális és egészségügyi 
te1ületen a magas színvonalú szolgáltatások biztosítására, ezért a költségvetési problémákat úgy 
kell megoldanunk, hogy ne sé1üljenek a legrászorultabb emberek érdekei. 

A legnagyobb problémát tapasztalataim szerint a megemelkedett bérköltségek jelentik. 
Szeretném hangsúlyozni, hogy teljes mértékben egyeté1tek a minimálbér emelésével. Sok ember 
méltatlanul alacsony fizetésért dolgozott nagyon sokat. 



De azzal egyáltalán nem é1tek egyet, hogy a Kormány semmilyen, szó szerint SEMMILYEN 
kompenzációt nem adott a minimálbéremeléshez, sem az önkormányzatoknak, sem a 
kisvállalkozásoknak, akik nem kaptak felkészülési időt és pénzügyi segítséget a 
minimálbéremelés végrehajtásához. 

Jó kis munkamegosztás! A pozitív kampány a kormányé, a tehef az önkormányzatoké! Bezzeg 
jut pénz stadionokra, luxus beruházásokra, a fideszes urizálásra, de nincs pénz a 
bérkompenzációra. 

Kérdezem ezért Alpolgálmester Asszonyt: 

1. Mekkora pénzügyi többletterhet jelent az önkmmányzat számál·a a megnövekedett bér? 

2. Mekkora többletterhet jelent a béremelés az egészségügyi és mekkora a szociális 
ágazatban? 

3. Milyen szakmai feladatok maradnak el emiatt, hogy a Kormány nem ad 
bérkompenzációt? 

4. Hány embernek biztosítottuk költségvetésünkből a megemelt minimálbé11? 

V ái·om Alpolgálmester Asszony megtisztelő válaszát. 

Budapest, 2017.január 18. 
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